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Lärarförbundet har åter gjort en undersökning av hur väl landets kommuner 

sköter sina musik- och kulturskolor. Som grund åberopas statistik från Sveri-

ges 290 kommuner (av vilka dock 12 inte har lämnat uppgifter).  

 Tre kriterier har beaktats: 

• Resurser till musik- och kulturskolan 

• Avgiftsnivån för musik- och kulturskolan 

• Andelen elever som deltar i den frivilliga skolverksamheten. 

 Resultatet i år är liksom förra året mycket negativt för Stockholm. Inom 

alla tre kriterier får staden bottennoteringar. Totalt får Stockholms stad plats nr 

222 av de 278 kommunerna.  

 Stockholms kulturskola var under flera år i topp och erhöll 2007 utmärkel-

sen ”Årets kulturskola”. 

 Årets resultat är förödande för oss stockholmare och framför allt för den 

styrande majoriteten i Stadshuset som har hållit Kulturskolan på svältkur och 

ändrat färdriktningen så att utbudet är smalare och mer elitistiskt. Kulturskolan 

har under det senaste året engagerat färre barn från delar av ytterstaden, t.ex. 

på Järvafältet. Mellan 2009 och 2010 redovisas över 500 färre barn inskrivna i 

kulturskolan. 

 Med anledning av undersökningen vill jag ställa följande frågor till ansva-

rigt borgarråd: 

1. Hur ser du på undersökningen och Stockholms bottenplacering? 

2. Vilka resurser är du beredd att skjuta till för att förbättra kulturskolan 

så att den står sig i jämförelse med andra kommuner i landet? 
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3. Är du beredd att sänka avgifterna för att fler elever ska ha råd att gå i 

kulturskolan? 

 

Stockholm den 13 juni 2011 

 

Ann Mari Engel 


